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 P R O T O K Ó Ł  Nr 8/19 

 

z posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 12 lipca 2019 r. w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu 

przy pl. Kazimierza Wielkiego 1, pod przewodnictwem Radosława Budy 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Buda Radosław  - przewodniczący  

2. Duda Robert 

3. Gęsiak Andrzej   

4. Mituła Bronisław 

5. Poznerowicz Krzysztof    

6. Zarębska Maria   - zastępca przewodniczącego 

 

Nieobecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Grajnert Tomasz 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

2. Joanna Skotnicjka-Fiuk  - Zastępca Burmistrza Wielunia 

3. Jacek Raszewski   - Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

4. Bartosz Skupień   - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej  

5. G.K.    - mieszkaniec Wielunia 
 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu targowisk na terenie Gminy Wieluń. 

3. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu komunikacji miejskiej, analiza wykorzystania 

dotacji z budżetu gminy. 

4. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Radosław Buda dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając wszystkich 

obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, obecnych: 6. 

Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia. Porządek obrad został przyjęty bez 

zmian. 

P u n k t  2 
 

Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu targowisk na terenie Gminy Wieluń (zał. nr 2) 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy kto sprząta po targowisku? 

 

Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski oznajmił, że sprzątają   

pracownicy i inkasenci.  

 

Przewodniczący Radosław Buda poprosił o wyjaśnienie zapisu: „powyższe zestawienie nie 

obejmuje handlujących na placu będącym własnością osób prywatnych”. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień oznajmił, że 

zapis ten dotyczy prowadzenia targowiska prowadzonego przez osobę prywatną, które to 

sąsiaduje z targowiskiem miejskim. 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy stawki są porównywalne z innymi miastami? Czy 

nie było planów, żeby je podnieść i kiedy były ostatnie zmiany w tej kwestii? 

 

Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski zaznaczył, że ostatnia 

zmiana była po przeniesieniu kupców na targowisko za czasów burmistrza J.Antczaka.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień nadmienił, 

że do tej pory nie było propozycji podwyższenia, bo gmina stara się zatrzymać się kupców                    

w Wieluniu i nie podnosić stawek. Zaznaczył, że mieszkańcy coraz chętniej robią zakupy                      

w galeriach niż na targowisku.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poinformowała, że urząd jest w trakcie  

składania wniosku o dofinansowanie na basen i targowisko – to jest wniosek połączony, żeby na 

targowisku wykonać zadaszenia, dostęp do prądu, ucywilizować teren. To być może spowoduje 

przypływ handlujących.  

 

Radny Robert Duda wyraził opinię, że targowisko cieszy się dużym zainteresowaniem wśród 

mieszkańców. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Informacja została przyjęta.  

P u n k t  3 
 

Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu komunikacji miejskiej, analiza wykorzystania 

dotacji z budżetu gminy (zał. nr 3) 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał na jakim etapie jest prowadzenie analizy nt. ile 

pasażerów korzysta z komunikacji miejskiej?  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poprosiła radnych o zaangażowanie w 

prace nad zmianą rozkładów jazdy. Cały czas spływają dane z PKS-u, część analiz jest 

przeprowadzonych. Zaznaczyła, że tylko z dwóch sołectw wpłynęły informacje odnośnie zmian 

rozkładu, żeby bardziej dopasować do ich potrzeb. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień zaznaczył, 

że sołtysi byli poproszeni o pomoc, bo o zmianę apelują pojedynczy mieszkańcy. 

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk stwierdziła, że planowana jest zmiana 

połączeń tak, żeby można było wrócić do danej miejscowości późnym popołudniem.                             

W zamierzeniach jest, żeby w przyszłości komunikacja była płatna.  

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, w jaki sposób jest prowadzona analiza? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień stwierdził, 

że w drzwiach autobusu jest zamontowany czytnik (zakupiony przez PKS), który zlicza 

pasażerów wchodzących i wychodzących.  

 

Radny Bronisław Mituła zapytał, jaka jest cena czytnika? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień 

od[powiedział, że ok. 4000,00 zł.  
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Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska zapytała o rozkład autobusów linii A z os. Stare 

Sady: od godz. 5:25 do godz. 19:24 na trasie Ruda-PKP – ostatni autobus linii A jest o godz. 

16:37, a w informacji jest podana godz. 19:24. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień nadmienił, 

że to są godziny, które obejmują przejazdy na danej linii, to nie jest konkretnie na os. Stare Sady. 

Z PKP Dąbrowa jest kurs o godz. 19:00 i kończy się na ul. Kasztelańskiej w Rudzie o godz. 

19:24. 

 

Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska – to dlaczego nie ma tego przejazdu wpisanego na 

rozkładzie jazdy?  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień oznajmił, że 

sprawdzi, PKS ma obowiązek aktualizacji tabliczek. 

 

Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska zaznaczyła, że autobusy, które jeżdżą z os. Stare 

Sady do centrum miasta od godz. 6:25 do godz. 9:00, są przepełnione. Na os. Stare Sady autobus 

już jest pełny, a na os. Wyszyńskiego chcą wsiąść następni mieszkańcy. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień stwierdził, 

że wszystkie uwagi są analizowane, obowiązkiem przewoźnika jest dostosowanie przejazdów do 

potrzeb na danej linii. W tym temacie nie było wcześniej sygnałów. 

 

Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska zasygnalizowała, na prośbę przewodniczącej 

osiedla Wyszyńskiego, żeby dostosować autobusy jadące z os. Traugutta w okolicy godz. 13:25, 

aby były 10 minut później (żeby zdążyła młodzież wychodząca ze szkoły).  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień stwierdził, 

że sprawdzi i porówna z kursem poprzedzającym i następnymi żeby zobaczyć, z czego to wynika.  

 

Radny Krzysztof Poznerowicz zapytał, czy można wprowadzić dodatkowe linie? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień oznajmił, że 

zapisy przetargowe pozwalają na poruszanie się w zakresie zmian do 20 tys. km w skali roku 

kalendarzowego. To są ok. 2,3 kursy dodatkowe na średniej długości linii od poniedziałku do 

piątku przez cały rok. Zawsze coś jest kosztem czegoś.  

 

Radny Krzysztof Poznerowicz oznajmił, że przy ul. Granicznej w Wieluniu w okolicy 

budynków socjalnych nie ma dojazdu. Zapytał, czy nie można dołożyć jakiejś linii żeby 

przewozić przynajmniej dzieci? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień zaznaczył, 

że temat był poruszany przy rozbudowie osiedla przy ul. Granicznej. Problemem jest to, że jest to 

droga powiatowa, po przejęciu drogi przez gminę i wykonaniu nowej nawierzchni taka sugestia 

jest brana pod uwagę. Urząd czeka na uregulowanie stanu prawnego tej drogi i przebudowę. 

Musiałoby to być włączone w linię istniejącą.  

 

Radny Krzysztof Poznerowicz dopytał, czy przy obecnych warunkach drogowych nie ma 

możliwości, żeby tam wjechał chociaż bus? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień zaznaczył, 

że busy nie obsługują komunikacji miejskiej, objętość autobusu była wpisana do specyfikacji 

przetargowej. 
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Mieszkaniec Wielunia G.K. zasugerował, żeby przeanalizować w szkołach, skąd pochodzą 

dzieci i tak samo można zrobić w zakładach pracy. Takie ankiety dużo by pomogły. W przypadku 

osób starszych należałoby pomyśleć nad linią do szpitala i placówek zdrowia, żeby te osoby 

mogły dostać się tam w określonych godzinach.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień stwierdził, 

że rzeczywiście brakuje kursów w godzinach późniejszych w okolicach np. ul. Fabrycznej, 

chociaż w tamtym rejonie zakłady pracy zapewniają bezpłatny dowóz pracowników. W okolicach 

mleczarni był kurs po godz. 22:00 i został zlikwidowany, bo nie było chętnych. Gmina nie jest               

w stanie zapewnić dojazdów do wszystkich zakładów pracy.   

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy w miejscowości Srebrnica-Piaski ludzie korzystają 

z komunikacji? 

 

Radny Andrzej Gęsiak stwierdził, że korzystają. 

 

Przewodniczący Radosław Buda wyraził zdziwienie, że GW posiada na stanie 3 autobusy. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień oznajmił, że 

stan techniczny dwóch nie jest najlepszy, Urząd Miejski rozważa ich sprzedaż lub złomowanie.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Informacja została przyjęta.  

P u n k t  4 
 

Komunikaty Przewodniczącego Komisji. Interpelacje i zapytania.           

 

Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska poruszyła problem wysokiego krawężnika przy 

skrzyżowaniu ul. Sadowej z ul.18 Stycznia, osoba niepełnosprawna nie może się tam poruszać. 

Czy urząd nie może sfrezować tego krawężnika? Nadmieniła, że z Zarządem Dróg Wojewódzkich 

nie można się porozumieć w tym temacie. 

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk oznajmiła, że przekaże sprawę 

naczelnikowi Presiowi.  

 

Radny Bronisław Mituła zwrócił uwagę, że na ul. Podmiejskiej w Dąbrowie na terenie 

prywatnym rosną wysokie krzaki, które powinny być zlikwidowane.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień zaznaczył, 

że gmina stara się takie skupiska likwidować, ale tak naprawdę nie może wejść na teren prywatny.   

 

Radny Andrzej Gęsiak nadmienił, że teren do wycięcia jest też w Kopydłowie, gdzie rośnie 

„Barszcz Sosnowskiego”.  

 

Radny Robert Duda zapytał o siedziska w parku na ul. Sadowej. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień zaznaczył, 

że w najbliższym czasie powinny być zamontowane.  

 

Przewodniczący Radosław Buda zwrócił uwagę na teren przy siłowni napowietrznej przy                

ul. Kochanowskiego, gdzie młodzież spożywa alkohol.  

  

Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 
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P u n k t  5 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                    Przewodniczący komisji 

 

Anna Jabłonowska-Nawrocka                       Radosław Buda 


